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• Zakaj tako? Ali ne gre drugače?
Večkrat smo že spraševali — a odgovora nismo dobUi — zakaj v

naS obdni neprestano prekopavamo ceste in ulice. Na isti cesti
nekaj koplje in zasipa danes ena delovna organizacija, a že jutri
začne s kopanjem druga. Komaj je cesta popravljena, se že pojavi
tretje podjetje in načne komaj zacdjene cesfne raoe.

Ali zaradi tega ne naraščajo stroški? Zakaj se vsi, ki hnajo kaj
opraviti na cesti, med seboj ne dogovorijo in vsi naenfcrat ne opra-
vijo svojih del?

KOMENTAR
Najprej vas moram dopolniii: Tako n s amo v naa obani, tako je

v vsej Ljubljani in msmo nobena izjema. Ilzjema smo bfli. ko pri nas
sploh ra rihče kopat in so ceste io ulice pač bSe, kakršne so bUe.

No. pa k stvari! Izvajalci del se med selboj ne dogovorijo, ker se
vsak zase samostojno odloča, kdaj bo prekopval in kdaj ne. Ce bi se
hoteli medsebojno uskladiti. poteoi bi spiloh mhče ne prekopava?,
ker bi dogovarjajnje trajalo toliko časa, da bi (prekopavajije na-
mreč) sploh ne bilo več aktualno. Zaradi <stroškov sj zaenkrat izva-
jalci še ne belijo glav, kajti plačujemo jfcn nii vsi s svojmi pršpevld.

Kot vidite, se torej ne da (kot v mnogflh podobnih prinerih) nič
napraviti. Stisniti moramo zobe, zamižati in biti hvaležni, da z
naŠm denarjem sploh kdo kaj naredi

Tako je bilo, tako je in tako bo toliko časa, dokler ne bomo...
Toda to je že drugo vprašanje, ki ga niste postavfli in zato mi nanj

ri treba odgovortti
(Gornjega sem se naučD tudi iz postopfcov rštih, ki prekopavajo

ceste.)
Zbodel je MAM, narisal pa JOŠ


